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SLOVENSKO: Na prvý a dosť povrchný pohľad sa zdá, že s nami je koniec, lebo do prezidentského
paláca, vlády a vládnej koalície sa dostala čvarga, ktorá je nielen hlúpa, ale aj neschopná. Neschopná
preto, lebo nie je schopná zakryť svoje zločiny tak, ako to svojho času robili Dzurinda a spol. a hlúpa
je preto, lebo to robia takým spôsobom, aby dráždili Slovákov. Jedinou nie-až-tak-svetlou výnimkou je
Matelko, lebo je blázon a nie neschopný hlupák, a žiaľ on je jedným z dôvodov, prečo Slovensko a
Slováci majú nejakú šancu.

Prečo?

Sú dva základné postuláty v riadení:

„Ak nevieš zabrániť procesu, tak sa postav do jeho čela.“

„Ak chceš niečo zdiskreditovať, preveď to do extrému.“

A Matelko, ako blázon na toto vyše 10 rokov pestovaný, plní presne túto úlohu prakticky na jedničku
s tým, že hrá aj úlohu krysára v politike. Začnime tam, že v prípade neúspechov sa najprv vyhováral
na Fica, neskôr na covid a teraz na Rusov a Heger, namiesto toho, aby riadil resp. viedol vládu tára
nezmysly bez toho, aby sa zamyslel, čo to vlastne vypúšťa z úst.

 

 

Keď k tomu prirátame, že tá „podarená“ aktivistka v prezidentskom paláci robí to, na čo ju vycvičili
za Sorosove peniaze, bez rozmyslu a médiá zas šíria čoraz tupejšiu propagandu, tak pre znalých je
jasné, že veci sú organizované. Hovorím to na základe toho, že sledujem nielen čo hovoria v
susedstve a na česko-slovenskej alternatíve, ale aj na anglo-americkej alternatíve, a tam sa už
preberá otvorene nielen to, že Biden a jeho režim nie je svojprávny, legitímny a je riadený zvonka,
ale aj to, že všetky kroky smerujú k tomu, aby prebudili dav, a podobne je to aj u nás. Ide totiž o to,
že dva typy ľudí na Slovensku ešte veria tejto vláde: ten, kto „žije pod kameňom“ a jediné spojenie so
svetom sú pre neho korporátne médiá a ten, kto si nechce priznať, že sadol na lep podvodníkom a
klamárom t.j. trpí kognitívnou disonanciou.
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Čo teraz?

Nuž, Fico majstrovsky vypúšťa paru z kotla, len presne toľko, aby to tu nebuchlo, pričom však
necháva tých hlupákov podkladať pod kotol, aby každý segment spoločnosti Slovenska vrel (no –
necháva, nemá inú možnosť). To, že médiá robia nepriamu reklamu Pellegrinimu, a preto mu údajne
rastú preferencie, ale v praxi nebude nič znamenať, lebo korporátne médiá skončia spolu so
súčasným bankovým/finančným systémom, a preto hovorím, že najbližšia vláda bude vládou
prechodného obdobia, kde ľudia sa budú rozhodovať o tom, čo a ako bude treba usporiadať, aby sme
predišli tomu, čo sa stalo.
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